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To: 5.1.2e | 5.1.2¢ @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 1/4/2021 2:41:43 PM

Received: Mon 1/4/2021 2:41:44 PM

Mail is al beantwoord zoals hieronder.

Bij deze ter info............

Vriendelijke

Postbus 1,
3720 BA Bilthoven

tel. 030

aanwezig:

http://www. rivm.nl

Van: 5.1.2e

Verzonden: maandag 4 januari 2021 15:41

Aan:JIE rivm.ni>

Onderwerp: RE: Melding nr JEEXELIM onderwerp: mail voor|
Hierbij een antwoord:

Geach ENECN
Wij ontvangen veel reacties van mensen die hulp/advies aanbieden in de strijd tegen het coronavirus. Hartelijk
dank voor uw betrokkenheid. Helaas lukt het door drukte en de hoeveelheid reacties niet om persoonlijk te

antwoorden. Indien nodig nemen wij nog contact met u op. Uw mail wordt in ieder geval gelezen en gewaardeerd.

Vriendelijke groet,

tel. 030

aanwezig:

http://www.rivm.nl

Verzonden: maandag 4 januari 2021 15:18

Aan: < rivm.nl>

Onderwerp: MeldingIEmail voor[EC

Beste collega,
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Onderstaande mail is binnengekomen bij het RIVM Infopunt. Deze mail heeft het volgende kenmerk gekregen: [IEEE

Kun jij een inhoudelijke reactie geven zodat wij deze vraag/melding kunnen heantwoorden?

Graag ontvangen wij een reply met reactie op deze mail binnen 5 werkdagen. Zorg ervoor dat je de onderwerpregel niet aanpast.

Met kleur gearceerde teksten zijn in ons systeem niet leesbaar.

Alvast bedankt voorjemedewerking!

Met vriendelijke groet,

RIVM Infopunt

Verzoek:

E-mail adres:IEE ehuisartsvanbreugel.nl
Date sent: Dec 31, 2020 6:13 PM

To;

Subject: mail voor,

Geachte hee [EEE

Hierbij stuur ik u een voorstel toe voor een pilot waar een rol is voorzien voor de huisarts bij het toedienen van het Pfizer vaccin. lk

heb begrepen dat via het ministerie van VWS dit voorstel al naar het RIVM is gestuurd. lk heb tot nu toe nog geen reactie van het

RIVM mogen ontvangen vandaar dat ik u rechtstreeks aanschrijf.

In het voorstel voor een pilot hebben wij getracht een aantal punten te combineren die naar onze mening het waard zijn om nader

bekeken te worden en waar wij van mening van zijn dat in pilot onderzocht kan worden of binnen de contouren van de pilot een

aantal zaken geadresseerd worden:

- Dat is allereerst de nood onder kwetsbare personen te adresseren. Wij menen dat bezien dient te worden of het mogelijk is de

groep meest kwetsbare personen zo spoedig mogelijk met het juiste vaccin te vaccineren. Wij menen dat de huisarts dit snel en

dicht bij die personen kan doen. Door de herkenbaarheid van de huisarts en het feit dat dicht in de omgeving van deze personen

gevaccineerd wordt verwachten wij dat dit een positief effect zal hebben op de bereidheid tot vaccinatie en het feit dat deze groep

ook daadwerkelijk het vaccin zal krijgen.
- Door ook de huisarts rechtstreeks binnen de muren van de huizen te vaccineren gaan wij er vanuit dat de opkomst bij

zorgpersoneel vele malen groter zal zijn. Enerzijds doordat de vaccinatie binnen de vertrouwde omgeving gebeurd maar ook dat

daarmee veel praktische problemen opgelost kunnen worden. Uit een — zeker niet representatief— onderzoekje dat wij zelf bij

zorgmedewerkers in het plaatselijk verpleeghuis hebben gedaan wordt opgezien tegen het laten vaccineren op de voorziene GGD

locatie door de praktische problemen. Bijvoorbeeld de vraag, hoe kom ik vanuit een klein dorp als Zevenhuizen binnen een

redelijke termijn op Zestienhoven of in Dordrecht op mijn brommer of fiets ?

- Wij menen ook dat onderzocht moet worden of de spillage tot een minimum beperkt dient te worden. Uit de recente

griepvaccinatie is ons gebleken dat deze — bij een tekort aan vaccins ten opzichte van de vraag
— tot een absoluut minimum beperkt

kan worden.

De boodschap die wij u willen meegeven is de volgende. Probeer nu gewoon eens of het binnen bepaalde kaders mogelijk is dat de

huisarts het Pfizer vaccin kan toedienen binnen de uitdagingen die er liggen en die wij ook wel zien. Wij menen dat dit het proces

van de meest kwetsbare personen vaccineren aanzienlijk kan versnellen en ook de vaccinatie veel toegankelijker kan maken.

Als voorbeeld van de noodzaak hiervan schets ik u het volgende. Wij hebben veel contact met een gezin waar een 10 jarig kind door

een ziekte niet meer buiten kan komen sinds maart. De ouders leven dagelijks in angst dat zij hun kind zullen besmetten. Het is

goed voor te stellen wat voor impact dit heeft op dit gezin. Voor deze personen willen wij ons tot het uiterste inspannen om zo

spoedig mogelijk perspectief te bieden en daadwerkelijk iets te kunnen betekenen.

En voor personen als deze maakt het wel degelijk uit of zij een week eerder met het juiste vaccin gevaccineerd kunnen worden. lk

begrijp dat u in algemene zin stelt dat het belang van een vroege start overschat wordt. Voor dit gezin kan het wel degelijks iets

betekenen in de zin van hoop en het kunnen volhouden. Nogmaals daar spelen wij graag een rol in.
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Wij hopen dat u ons voorstel met welwillendheid wilt lezen. Dat is het enige wat wij in dit loodzware jaar van u willen vragen. Onze

medewerkers lopen op hun tandvlees doer alle extra last van de pandemie. Wij werken met zeer strenge veiligheidsmaatregelen

om het virus buiten onze praktijk te houden en te zorgen dat medewerkers en patiénten veilig zijn binnen de muren van de

praktijk. Dit vergt elke dag het uiterste. Vandaag nog kwam een spoedgeval binnen (persoon met scooter over de kop geslagen)

terwijl het speciale COVID-19 spreekuur bezig was. Dat is dan even een uitdaging om alles binnen veilige marges af te handelen en

de noodzakelijke zorg te leveren.

Met vriendelijke groet,

Huisartspraktijk van Breugel

Dorpsstraat 93

2761AA Zevenhuizen

er


